

ÅRSMÖTESPROTOKOLL

fört vid möte med Fritidsområdet Västervalls medlemmar lördagen den **18 mars 2017**, klockan 12:30 på Kalervos i Halmstad.

Närvarande: Ca 120 personer.

- § 1 **Årsmötets öppnande. Parentation.**
Ordföranden Lena Petersson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. Parentation hölls för under året avlidna medlemmar.
- § 2 **Fråga om årsmötet är utlyst i behörig ordning.**
På fråga om mötet var utlyst i behörig ordning svarades ja. Kallelse tillsammans med verksamhetsberättelse, dagordning, budgetförslag och årsredovisning samt revisionsberättelse hade skickats ut per e-mail till de stugägare, som har uppgivit att de vill ha information per e-mail och per brev till övriga medlemmar.
- § 3 **Fastställande av årsmötets dagordning.**
Mötet godkände förslaget till dagordningen.
- § 4 **Val av årsmötets ordförande att leda dagens förhandlingar.**
Mötet valde sittande, Lena Petersson.
- § 5 **Fastställande av röstlängd.**
Närvarolistan godkändes som röstlängd.
- § 6 **Val av årsmötets sekreterare.**
Mötet valde sittande, Vivianne Edlund.
- § 7 **Val av 2 justeringsmän, tillika rösträknare.**
Mötet valde **Per Lundgren, stuga 95** och **Mattias Ohlsson, stuga 170** till att justera dagens protokoll samt att vara rösträknare.
- § 8 **Styrelsens verksamhetsberättelse för 2016.**
Medlemmarna har fått den i utskicket tillsammans med kallelsen. Mötet fastställde verksamhetsberättelsen för 2016.
- § 9 **Revisionsberättelse.**
Medlemmarna har fått den i utskicket tillsammans med kallelsen. Mötet godkände revisionsberättelsen.
- § 10 **Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning.**
Mötet fastställde resultat- och balansräkningen.
- § 11 **Beslut om dispositioner beträffande föreningens vinst/förlust.**
Mötet beslutade att vinsten kommer att balanseras i ny räkning.
- § 12 **Beslut om budget och fastställande av årsavgift för 2017.** Budgeten fanns att läsa i utskicket, som gjordes inför årsmötet. Mötet godkände budgeten för 2017 och därmed **årsavgiften 6.100 kr.** Avgiften för arbetsdag, 500 kr, är inkluderad i årsavgiften och den kommer att betalas tillbaka kontant efter utförd arbetsdag.
- § 13 **Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2016.**
Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2016.

- § 14 **Val av kassör på 2 år, varit Bibbi Söderstedt. Har avböjt omval.** Valberedningens förslag var: **Lisbeth Leandersson, stuga 148.** Mötet valde Lisbeth Leandersson till kassör på 2 år.
- § 15 **Val av styrelseledamot på 2 år, varit: Niklas Petersson. Förslag: Omval.** Mötet valde Niklas Petersson till styrelseledamot på 2 år.
- § 16 **Val av styrelsesuppleant på 2 år, varit: Mikael Magnusson. Förslag: Omval.** Mötet valde Mikael Magnusson till styrelsesuppleant på 2 år.
- § 17 **Val av auktoriserad revisor. Förslag: Revisorsgruppen i Värnamo.** Mötet beslutade att vi fortsätter med Revisorsgruppen i Värnamo.
- § 18 **Val av 2 ledamöter i valberedningen på 1 år. Varit Jan-Erik Storm och Jan Tegnhamar. Förslag: Omval.** Mötet valde Jan-Erik Storm, stuga 54 och Jan Tegnhamar, stuga 181 till ledamöter i valberedningen på 1 år.
- § 19 **Festkommitté.** Festkommittén har av sagt sig sitt uppdrag. Ordföranden poängterade att det är inget styrelseuppdrag att utse festkommitté och lämnade ordet fritt. Tyvärr var det ingen som anmälde sig så frågan får vara vilande så länge. Förhoppningsvis är det någon/några som anmäler sig frivilligt att ta sig an uppdraget. Orkester är bokad till midsommarafton.
- § 20 **Inkomna motioner från medlemmarna. Det hade inkommit fyra motioner från medlemmar.**
Motion 2017:1: Låsa servicebyggnaden över vintern. Låsa servicebyggnaden över vintern på grund av upprepade stölder av kassaskrinet. Nyttjas den så mycket under vinterhalvåret att det föreligger behov att ha det tillgängligt?
Ordföranden informerade om styrelsens mening att den ska vara öppen, då det ger ett mervärde för föreningens samtliga medlemmar. **Vid omröstning blev resultatet att servicebyggnaden ska vara öppen över vintern.**
- Motion 2017:2: Boka och betala släpet via internet.** Boka och betala släpet via internet så kontanthantering försvinner.
Ett jättebra förslag tycker vi i styrelsen. Vi tror dock inte att alla medlemmar är beredda på en sådan digital lösning ännu. Servicen ska ju vara tillgänglig för alla medlemmar. **Vid omröstning blev resultatet att vi fortsätter med bokning i pärmen och betalning med kontanter i skrin eller på något annat sätt.**
- Motion 2017:3: Få tillbaka "stora" containern i en vecka på hösten.** Få tillbaka vår riscontainer på hösten i en vecka. Den togs ifrån oss utan att medlemmarna fått säga sitt.
Styrelsens yttrande: Alla beslut behöver inte tas av medlemmarna på årsmötet utan kan tas av styrelsen. Detta beslut togs utifrån att medlemmarna inte kunde sköta uppgiften att slänga rätt avfall i containern. Detta medförde en stor kostnad för föreningen och dessutom så har vi en släpkärra, som medlemmarna kan "låna" för en ringa peng. Ska föreningen återigen ha en container på hösten för kompost, behöver årsavgiften höjas med ca 100 kr per stuga. **Vid omröstning blev resultatet att vi fortsätter med att inte ha någon "stor" container en vecka på hösten.**
- Motion 2017:4. Vill ha torktummlaren kvar.** Förstår ej varför vi ej ska skaffa någon ny torktummlare om den gamla går sönder. Det kan väl inte bli någon större kostnad. Vi får tänka på de som bor där vintertid och även regniga dagar under sommaren. Det kommer ju in pengar vid varje användning. Slopa ej tummlaren!

Styrelsens yttrande: Den torktumlare, som finns i tvättstugan idag, är en hushållsmaskin. Den är idag delvis sönder p g a att de som använder den tyvärr inte skött utrustningen. Att laga den är inte värt pengarna utan då är det en ny som måste införskaffas. Dessutom så måste en ny myntautomat införskaffas och installeras p g a att 5-kronan i nuvarande utförande försvinner den 30/6. Om en ny torktumlare ska installeras måste det vara en industrimaskin som klarar av viss misskötsel då det tyvärr är så det ser ut. En investeringskostnad på ca 25000 – 30000 kr, d v s årsavgiften ökar med ca 145 kr/stuga. **Vid omröstning blev resultatet att vi inte införskaffar någon ny torktumlare.**

§ 21 **Fastställande av tidpunkt för årsmöte nästa år. Förslag: Lördagen den 17 mars 2018, kl 12:30.**

§ 22 **Övriga frågor.** Medlem påpekade att styrelsen borde ha informerat om styrelsens plan att måla med reflexfärg på det nyuppsatta P-planket. Då hade kanske inte medlemmar hade målat med egen färg på planket. Ordföranden menade att man kan inte måla på eller såga i föreningens egendom; åtminstone inte utan att fråga först. Det hade informerats på hemsidan att arbetet fortsätter till våren.

Förslag framkom om att sätta upp myntautomat i duschen på gästtoaletten.

Ordföranden informerade om att det har undersökts och det kostar en hel del pengar att sätta upp myntautomat och vattnet kostar inte så mycket.

Åsikt om teckensnittet på utskicket framfördes. Medlem tyckte att det var onödigt att behöva skriva ut 24 - 25 sidor, som utskicket innehöll. Informerades att det är inget tvång att skriva ut alla sidor. Man kan välja vilken/vilka sidor man vill skriva ut.

Medlem frågade varför det var uppgrävt i hörnet vid stuga 134. Svaret blev att tyvärr så är det ingen som frågat eller informerat styrelsen så det blev en uppgift för Per Nydén att via HEM ta reda på detta.

Bullerplanket är nu färdigställt av kommunen och alla tycker att det ser väldigt snyggt ut. Medlemmar, speciellt de utmed Västervallsvägen, skulle vilja att planket fortsätter utmed hela Västervall. Tyvärr bekostar inte Kommunen det utan det blir en kostnad för de enskilda medlemmarna utmed Västervallsvägen eller för alla medlemmar om de går med på det. Ordföranden uppmanade medlemmar att inkomma med motion till nästa årsmöte.

§ 23 **Årsmötets avslutning.** Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat med en önskan om en god säsong med gott väder. **Bibbi Söderstedt, som avsagt sig omval efter 17 år som kassör, blev avtackad med en blomma.** Applåder följde.

Vid protokollet:



Vivianne Edlund
Sekreterare

Justeras:



Lena Petersson
Ordförande

Justeras:



Per Lundgren

Justeras:



Mattias Ohlsson